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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felülvizsgálják a bértámogatási rendszert?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A járvány elleni védekezés érdekében a vendéglátóipari egységeket bezárták és vannak akik emiatt
már jó pár hónapja bevétel nélkül maradtak. A bezáráskor, majd a bértámogatás megítélésekor nem
vették figyelembe, hogy a vendéglátó helyek is különböznek egymástól. Vannak amelyek például
úgy tudnak nyitva lenni, hogy elvitelre kiszolgálnak és így van némi bevételük, de sok helynek ez
nem lehetséges. Akik olyan szolgáltatásból éltek, ami ezt nem teszi lehetővé, például a kocsmák,
motelek,  kávézók, azok teljesen magukra vannak hagyva, hiszen a bértámogatás nem elég arra,
hogy  átvészeljék  a  járvány  időszakát.  Ebből  következik,  hogy  nem  minden  tulajdonosnak  és
helynek ugyanakkora bértámogatásra lenne szüksége. Aki semmilyen bevételhez nem jut hónapok
óta, annak arányosan többet is kellene kapnia.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1.  Tervezik-e  felülvizsgálni  a  bértámogatási  rendszert  és  különbségeket  tenni  a  vendéglátóipari
egységek között a támogatás mértékét illetően?

2.  A fent  említett  szempontokat  figyelembe  véve  terveznek  nagyobb  bértámogatást  nyújtani  a
hónapok óta zárva tartó és lassan tönkremenő kocsmák számára?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.03.28.

Tisztelettel,

Ungár Péter



LMP
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